

Title (en)
Photographic reproduction apparatus for transparent documents, especially of the photographic enlarger type.

Title (de)
Fotografische Reproduktionseinrichtungen für durchsichtige Dokumente, insbesondere von der Art eines fotografischen Vergrößerungsgerätes.

Title (fr)
Appareils de reproduction photographique de documents transparents, notamment du type agrandisseur photographique.

Publication
EP 0000450 A1 19790124 (FR)

Application
EP 78400010 A 19780601

Priority
FR 7716947 A 19770603

Abstract (en)
[origin: US4229097A] The apparatus comprises a principal light source, condenser, lenses, object and image planes movable with respect to one another and an auxiliary light exposure source. The condenser is constituted by two thin stepped lenses between which is arranged a corrector screen for the variations in illumination in the image plane due to the inclination of the useful beam to the axis of the system. This screen operates perpendicularly to its surface, the constituent elements of the source, of the condenser and of the pupil of the lenses used being fixed with respect to one another and movable in a single unit relative to the document to be reproduced according to the focal length of said lens determining the size of the document. The apparatus is useful for the reproduction of transparent documents in black and white or in color.

Abstract (fr)
Dispositif d'éclairage pour appareil de reproduction photographique de documents transparents à objectifs interchangeables. L'appareil comprend une source lumineuse principale, un condenseur, des objectifs, des plans objet et image mobiles l'un par rapport à l'autre et une source lumineuse d'exposition auxiliaire. Le condenseur est constitué de deux lentilles minces à échelons (20,21) entre lesquelles est disposé un écran (22) correcteur des variations d'éclairement dans le plan image dues à l'inclinaison du pinceau utile sur l'axe du système, cet écran travaillant perpendiculairement à sa surface, les éléments constitutifs de la source (10, 11, 12) du condenseur (20, 21) et de la pupille de l'objectif utilisé (23) étant fixes les uns par rapport aux autres et déplaçables d'un seul bloc relativement au document à reproduire (24) en fonction de la focale dudit objectif déterminant le format du document. Application à la reproduction de documents transparents en noir ou en couleurs.

IPC 1-7
G03B 27/54; G03B 27/40

IPC 8 full level
G03B 27/54 (2006.01)

CPC (source: EP US)
G03B 27/545 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] US 3834813 A 19740910 - WHITE R
• [A] US 3922085 A 19751125 - SHEETS RONALD E
• [A] US 3397612 A 19680820 - WOLFGANG LUDLOFF
• [A] FR 1021016 A 19530213

Cited by
EP0033185A3; EP0586771A1; US5369466A; EP2042521A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
US 4229097 A 19801021; DE 2860556 D1 19810416; EP 0000450 A1 19790124; EP 0000450 B1 19810325; FR 2393338 A1 19781229;
FR 2393338 B1 19800523; IT 1095283 B 19850810; IT 7824086 A0 19780531; JP S5417724 A 19790209

DOCDB simple family (application)
US 91107378 A 19780531; DE 2860556 T 19780601; EP 78400010 A 19780601; FR 7716947 A 19770603; IT 2408678 A 19780531;
JP 6584878 A 19780602